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HOERA HET IS GELUKT 

Wat een fantastisch moment om in deze laatste nieuwsbrief van dit jaar 

en zo vlak voor de Kerstdagen, heel goed nieuws te kunnen melden. 

Het is bij iedereen al lang bekend dat het bestuur naarstig op zoek was 

naar nieuwe bestuursleden. In de nieuwsbrieven hebben verschillende 

oproepen hiervoor gestaan, terwijl er ook extern geprobeerd is om 

bestuursleden te werven. Helaas wilde het maar niet lukken om mensen 

enthousiast te krijgen voor een bestuursfunctie bij onze prachtige 

organisatie. Maar zoals het wel vaker gaat “ooit komt het weer goed”.  

Gelukkig is dat moment nu aangebroken. We, het huidige bestuur en de 

nieuwe bestuursleden, zijn dan ook in hun nopjes dat we dit kunnen 

melden.  

Hoe gaat het bestuur er per 1 januari 2025 uitzien? 

Om te beginnen gaat Hans Verlinde de rol van voorzitter op zich 

nemen, geen onbekende in het Schiedamse maatschappelijk veld. Hij 

stelt zich verderop in de nieuwsbrief aan u voor. 

Het bestuur beschikt met Annelies de Leede al over een secretaris en 

gelukkig wil zij dit ook blijven doen, waarmee een stukje continuïteit 

verzekerd is. 

De taak van penningmeester zal worden opgepakt door Hans 

Rombouts, geen onbekende in de Werf. 

Deze 3 leden van het bestuur vormen het Dagelijks Bestuur (DB) en zijn 

verantwoordelijk voor het reilen en zeilen binnen de Stichting De Werf.  
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Maar gelukkig worden ze daarbij geholpen door de bestuursleden: 

Marlies van Dam, Marja Bijl, Ton Verdoes en Lida van de Koppel. 

 

Gelukkig blijven Henk, Denise en Cor nog een tijdje beschikbaar om de 

overdracht van bestuurstaken vloeiend te laten verlopen en daar zijn we 

heel erg blij mee.  

Waar we ook blij mee zijn is dat het nieuwe bestuur in een gezonde 

organisatie aan de slag kan, waar veel activiteiten worden georganiseerd 

en waar zo’n 350 (voor het merendeel oudere) deelnemers veel plezier 

aan beleven.  

 

BEEINDIGING BESTUURSACTIVITEITEN 

Nu we het nieuwe bestuur aangekondigd hebben is het ook een mooi 

moment om terug te blikken op de jarenlange inzet van de drie 

vertrekkende bestuursleden. Natuurlijk gaan we in kleine kring en op een 

gepast moment daar officieel ook nog aandacht aan schenken. Ik zal dat 

doen in volgorde van het aantal bestuursjaren bij De Werf. 

De stabiele financiële factor in het bestuur: Denise 

Na een lange zoektocht naar nieuwe bestuursleden is er in augustus 

2015 een nieuw bestuur aangetreden. Om dit niet geheel uit nieuwe 

mensen te laten bestaan heb ik Denise aan de bar gevraagd of zij 2e 

penningmeester wilde worden. Voorafgaand aan deze datum had zij er 

al een aantal bestuursjaren opzitten en deze ervaring konden wij goed 

gebruiken in de nieuwe ploeg. Mijn verwachtingen waren hoog 

gespannen en deze zijn door haar volledig waar gemaakt, wij hebben 

samen een onvoorwaardelijke klik waardoor er een super samenwerking 

voor jaren is ontstaan. Dat de 1ste penningmeester door 

privéomstandigheden kort na de start het bestuur al ging verlaten, 

waardoor Denise deze rol geheel over heeft genomen, heeft hier zeker 

toe bijgedragen.  

Begrotingen en jaarrekeningen maken, subsidieaanvragen indienen bij 

de gemeente en externe fondsen, tijdens de grootschalige renovatie 

offertes en rekeningen bewaken, inhoud van de kluis administreren, we 

deden alles samen. Zelfs het beheer van de bankrekeningen deden we 

samen, al heb ik van deze bevoegdheid nooit gebruik gemaakt, ze was 

er gewoon ALTIJD. 

Na haar vertrek naar Zeeland werd haar betrokkenheid uiteraard wat 

minder maar gelukkig is ze al die jaren wel de financiële administratie 
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blijven doen, chapeau.  

Nu breekt er een periode aan waar ze er nog meer op uit kan samen met 

Eric, het is hen van harte gegund. 

Het technisch brein van De Werf: Cor 

Na de start van het nieuwe bestuur hadden we al snel in de gaten dat 

ons een gigantische klus te wachten stond, het pand moest volledig 

gerenoveerd worden. Al snel kwam de naam van Cor op tafel, niet alleen 

technisch onderlegd maar ook nog eens vol met crea ideeën die we 

goed konden gebruiken om nieuwe activiteiten op te starten. We hebben 

hem gevraagd of hij mee wilde denken over de toekomst van De Werf, 

met als resultaat dat hij vanaf augustus 2016 lid is van het bestuur van 

De Werf. Vanuit zijn maatschappelijke betrokkenheid, zeker met Kethel, 

heeft hij deze uitdaging met verve opgepakt. 

Samen hebben we veel energie gestopt in de bouwgroep die de plannen 

voor de grootschalige renovatie gemaakt en uitgevoerd heeft, wij vullen 

elkaar op technisch gebied perfect aan. In deze groep heeft hij een 

belangrijke rol gespeeld in het toepassen van moderne technische 

ontwikkelingen. Mede door zijn inbreng is er een all-electric 

Ontmoetingscentrum ontstaan dat een voorbeeld is voor vele andere 

organisaties. 

Gelukkig heeft hij ook nog enkele crea activiteiten opgestart zoals het 

beeldhouwen en het tekenen & schilderen. Hierbij is hij niet alleen de 

coördinator maar ook een enthousiast deelnemer. Dat hij samen met 

Henk de jeu-de-boules een warm hart toedraagt is vast bij iedereen wel 

bekend. 

Ik kijk terug op een perfecte samenwerking met een fantastisch en 

sociaal mens die bereid is zich altijd als vrijwilliger in te zetten voor 

anderen. Dat verdient een dikke pluim. 

De ad interim van De Werf: Henk 

Toen wij medio 2020 op zoek waren naar aanvulling in het bestuur wist 

Cor nog iemand die zeer actief was bij het tuinieren voor de voedselbank 

en dat was Henk. Naast zijn maatschappelijke betrokkenheid had hij ook 

nog eens de gave om op een speelse manier stukjes te schrijven en hij 

nam aardig wat bestuurlijke ervaring mee. Deze inbreng konden wij goed 

gebruiken bij onze zoektocht naar nieuwe activiteiten, het actualiseren 

van ons beleidsplan en de uitstraling naar buiten, waarbij het op zoek 

gaan naar samenwerkingsverbanden een van de prioriteiten was. Deze 

rol heeft hij met enthousiasme opgepakt en zo zijn er in Schiedam Noord 

diverse zaadjes gepland om tot een nauwere samenwerking te komen. 
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Toen ik in 2022 stopte met mijn voorzitterschap en er geen nieuwe 

voorzitter gevonden kon worden heeft hij deze rol als ad interim op zich 

genomen en op zijn manier uitgevoerd tot op dit moment. Ook hij heeft 

ervaren dat deze rol niet altijd dankbaarheid oplevert, je kan het namelijk 

nooit voor iedereen goed doen. Ondanks een vervelende periode in de 

privésfeer heeft hij zich hierbij knap staande gehouden. Petje af voor 

deze man. 

Zoals al eerder genoemd blijven deze 3 (ex)bestuursleden het nieuwe 

bestuur helpen om een goede en soepele overdracht mogelijk te maken. 

Daar zijn we blij mee en is ook heel hard nodig, bedankt hiervoor en voor 

de vele jaren bestuurswerk De Werf. 

Ton. 

 

Henk over zijn afscheid als bestuurslid  

Per 1 januari a.s. ben ik geen bestuurslid meer van 'De Werf'. Vanaf 

medio 2020 heb ik het wel en wee van De Werf in al haar facetten 

mogen meemaken, eerst als algemeen bestuurslid, en vanaf 1 augustus 

2023 tot en met heden als voorzitter a.i. Vanaf 1 januari 2025 zal Hans 

Verlinde leiding gaan geven aan het bestuur. 

Ik mag een mooie periode in mijn bestaan, afsluiten. Wel hoop ik nog 

wat te kunnen betekenen bij het onderhoud van de tuin, en zul je me 

elke woensdagmiddag nog kunnen ontmoeten bij het spelen van Jeu de 

Boules.  

Het gaat eenieder goed, binnen en buiten De Werf. 

 

Henk Ravensbergen 

 

Even voorstellen: 

Ik ben Hans Verlinde,70 jaar oud en geboren en getogen Schiedammer. 

Samen met mijn vrouw en zoon woon ik sinds de oplevering van de wijk 

in de Akkers in Spaland. 

Een beknopte opsomming van mijn activiteiten:  

- 20 jaar gewerkt bij de gemeente Schiedam en de gemeente 

Midden-Delfland (nu met pensioen) 

- bestuurslid geweest van diverse verenigingen en sociaal culturele 

organisaties in Schiedam 
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- gemeenteraadslid in Schiedam geweest 

- samen met enkele betrokken Schiedammers de Vrienden van Park 

Kethel en de GroenBlauwe Alliantie Schiedam opgericht. 

Vanuit mijn werkzaamheden in Schiedam heb 

ik Ton Verdoes leren kennen en inmiddels 

zitten wij samen als betrokken Schiedammers 

in diverse overleggroepen. Toen Ton mij 

benaderde met de vraag of ik voorzitter van de 

Werf wilde worden, heb ik daar niet lang over 

nagedacht. Ook Henk Ravensbergen die nu 

terugtreedt als tijdelijk voorzitter, ken ik uit de 

tijd dat wij samen in het bestuur van de 

Stichting Samenlevingsopbouw Schiedam 

Noord (SSSN) zaten. Beide heren dragen 

Schiedam en de Werf in het bijzonder een 

warm hart toe. 

Vanaf 1 januari mag ik voorzitter zijn van het 

bestuur van de Werf. Samen met de overige 

bestuursleden wil ik eraan werken dat de Werf, 

nog meer dan nu, een ontmoetingscentrum wordt voor jong en oud in 

Schiedam- Noord en met name de wijken Spaland/Sveaparken en 

Kethel 

Het bestuur dat op 1 januari a.s. start is een mengeling van 

bestuursleden die al jaren voor de Werf actief zijn en enkele nieuwe 

mensen, waarvan ik er 1 ben.  

De Werf ken ik als een mooi gebouw waar veel verschillende activiteiten 

plaatsvinden en een grote vaste bezoekersgroep heeft. Wij willen als 

nieuw bestuur naast bestaande ook nieuwe activiteiten organiseren en 

hopen dat meer vaste bezoekers van de Werf maar ook nieuwe mensen 

willen meedenken en werken om van de Werf een nog beter draaiend 

centrum te maken met een aanbod voor jong en oud. 

De komende periode wil ik alle activiteiten een keer bezoeken om nader 

kennis te maken met de activiteiten, de vrijwilligers die dit organiseren en 

uiteraard de deelnemers. Ik kijk er naar uit om jullie dan te ontmoeten. 

 

Tot ziens in de Werf 

 Hans Verlinde 
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Hoe staat het met de vergunningen? 

Al eerder hebben we gemeld dat we van de gemeente een 

exploitatievergunning hebben ontvangen. We mogen dus activiteiten in 

het Ontmoetingscentrum organiseren maar daarbij nog geen 

alcoholische dranken serveren. Tegen deze vergunning is bezwaar 

gemaakt dat inmiddels in de bezwaarschriftencommissie behandeld is. 

Tijdens de behandeling hiervan is gebleken dat er in de vergunning een 

paar technische missers zitten. De gemeente zal met ons in overleg 

treden hoe deze alsnog hersteld kunnen worden. 

Omdat het bij diverse activiteiten toch wel gewenst is om soms, ligt 

alcoholische drankjes te schenken, is er ook een horecavergunning 

aangevraagd. Een aantal leden is in het bezit van de benodigde 

diploma’s, zodat deze hobbel genomen is. De aanvraag is gepubliceerd 

en inmiddels is de bezwaartermijn verstreken. De gemeente zal nu de 

aanvraag verder behandelen gelijktijdig met het afwikkelen van het 

eerder genoemde bezwaar. Dus wie weet beschikken we binnenkort 

over alle benodigde vergunningen om met z’n allen nog meer plezier te 

beleven aan ons Ontmoetingscentrum. 

 

Mogen er nog feestje gehouden in het Ontmoetingscentrum? 

Als alle vergunningen rond zijn zou dit technisch mogelijk zijn. Maar door 

al het gedoe in het verleden met deze feestjes, heeft het bestuur 

besloten om hiermee te stoppen. Het is dus ook voor de deelnemers niet 

meer mogelijk om de ruimte te huren voor privé feestjes. Voor 

vergaderingen of ander soort bijeenkomsten door VvE’s, gemeente of 

maatschappelijke organisaties, blijft het wel mogelijk om het 

Ontmoetingscentrum te gebruiken. 

 

Camera’s aan de Werf 

Misschien is het jullie al opgevallen. Aan de gevels van de Werf hangen 

3 beveiligingscamera’s, aan de voor- zij- en achterkant. 

De camerabeelden zijn bekeken door de wijkagent en voldoen aan de 

privacyregels.  

Omgang met de buren: 

Onder leiding van de wijkagent spreken we met de buren.  

Op dit moment zijn we tevreden over de resultaten, maar zoals het 

gezegde is: “Keulen en Aken zijn niet op een dag gebouwd”. Er moeten 

nog wat plooien gladgestreken worden. 
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Nogmaals doen we een beroep aan alle deelnemers van de Werf:  

Houd a.u.b. op om met elkaar te praten over de buren, en doe dat zeker 

niet met buitenstaanders. Mocht je een meningsverschil hebben met de 

buren neem dan contact op met het bestuur. 

 

Tenslotte:  

 

Laten we het nieuwe jaar welkom heten, dat fris is en nieuw 

Laat ons genieten van elk moment dat het met zich meebrengt 

Laten we vieren dat het nieuwe jaar eraan komt! 

Vrolijk kerstfeest en een gelukkig nieuwjaar 
 


